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Protokół Nr 6.2017 

z posiedzenia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

odbytego w dniu 16 czerwca 2017 r. godz. 14:00 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10 według 

załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięły osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do 

niniejszego protokołu. 

Nieobecne trzy osoby – pan Gustaw Saramański, pan Zbigniew Wołcerz i pan Tomasz 

Staniek. Nieobecności usprawiedliwione przez Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

 

Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek posiedzenia. 

1.Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2.Działalność Szpitala Powiatowego w Opatowie w 2017 r. i w okresach przyszłych. 

3.Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie sprawozdania  

z wykonania budżetu Powiatu w Opatowie za 2016 rok. 

4.Rozpatrzenie sprawozdania finansowego powiatu opatowskiego za rok 2016 wraz  

z informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego. 

5.Ocena wykonania budżetu powiatu za 2016 r. oraz opinia w sprawie udzielenia 

absolutorium dla Zarządu Powiatu. 

6.Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Opatowskiego za 2016 r., 

b) absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 2016 r., 

c) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027, 

d) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r., 

e) zmiany uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Opatowskiego za I półrocze roku budżetowego. 

7.Sprawy organizacyjne. 

8.Zamknięcie posiedzenia.    

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

W wyniku braku uwag pan Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem powyższego 

porządku obrad. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 7 głosów,” przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się ‘’- 0 głosów. 
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Kontynuując pan Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu posiedzenia bez 

odczytania. 

 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

„Za” – 7 głosów,” przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się ‘’- 0 głosów. 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 7 członków komisji. 

 

Ze względu na wynikłe pilne obowiązki pan Starosta opuścił salę obrad (14:08). Od tej chwili 

posiedzenie toczyło się w obecności 6 - osobowego składu komisji. 

 

Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad.2.Działalność Szpitala Powiatowego w Opatowie w 2017 r. i w okresach przyszłych. 

Pan Przewodniczący odczytał treść zaproszenia do nowego Dyrektora Szpitala wraz 

z uzyskanymi odpowiedziami. Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. W związku z nie przybyciem zaproszonej Dyrekcji szpitala pan Przewodniczący 

zaproponował, aby w/w punkt został przeniesiony na kolejne posiedzenie. 

 

O zabranie głosu poprosiła pani Wiesława Słowik, która zaproponowała by Przewodniczący 

wystosował pismo do Dyrekcji Szpitala z propozycją wyznaczenia terminu do którego 

dostosują się członkowie komisji. 

 

O głos poprosił pan Grzegorz Gajewski, który zapytał czy zostało wystosowane pismo do 

pana Prokurenta szpitala dotyczące naliczenia kary. 

 

Odpowiedzi na powyższe zapytanie udzieliła pani Ewa Masternak – Sekretarz Powiatu, iż 

takie pismo zostało wystosowane wraz z informacją dotyczącą naliczenia kary. 

 

Następnie pan Grzegorz Gajewski zapytał, czy przyszła odpowiedź w w/w sprawie. 

 

Kontynuując pani Sekretarz Powiatu odpowiedziała, iż zgodnie z umową wyznaczamy termin 

dwutygodniowy do zaniechania przy naruszeniach umowy. Spółka ma wtedy czas do 

podjęcia działań, jeśli spółka nie podejmuje działań, albo pisze, że podejmuje działania, 

a nasza kontrola wskazuje, że nie są realizowane nasze postulaty, wówczas wychodzi pismo 

do Spółki o rozpoczęciu naliczenia kary. Natomiast czternaście dni minęło 14 czerwca br. - 

tego dnia sprawdziliśmy, czy nasze postulaty zostały zrealizowane, a dlatego, że jeśli 

postulaty nie zostały zrealizowane więc tego samego dnia wystawione zostało pismo, iż od 

15 czerwca br. naliczamy karę tj. 5 tys. zł za każdy taki przypadek. 



OR - II.0012.2.6.2017 

 

Protokół Nr 6.2017 z posiedzenia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 
- V kadencji odbytego w dniu 16 czerwca 2017 r. Strona 3 
 
 

Pan Grzegorz Gajewski dodał, iż każdy przypadek związany z karą otwiera możliwość 

wypowiedzenia umowy dzierżawy. 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał kto jest za przesunięciem nie zrealizowanego punktu 

na kolejne posiedzenie, po czym powyższą propozycję poddał pod głosowanie. 

 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 6 głosów,” przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się ‘’- 0 głosów.  

 

Ad.3.Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie sprawozdania 

z wykonania budżetu Powiatu w Opatowie za 2016 rok. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy wszyscy zapoznali się z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu w Opatowie za 2016 

rok i czy ktoś chciałby zabrać głos w w/w sprawie. Przedmiotowy materiał stanowi załącznik 

nr 4 do niniejszego protokołu. 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego punkt uznał za zrealizowany i poinformował o przejściu 

do kolejnego punktu posiedzenia. 

Ad.4.Rozpatrzenie sprawozdania finansowego powiatu opatowskiego za rok 2016 wraz 

z informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego. 

Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania w w/w temacie. 

Wobec braku pytań poddał pod głosowanie w/w sprawozdanie pytając kto jest za jego 

pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 6 głosów, „ przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów.  

 

Ad.5.Ocena wykonania budżetu powiatu za 2016 r. oraz opinia w sprawie udzielenia 

absolutorium dla Zarządu Powiatu. 

Pan Przewodniczący powiedział, iż pozwolił sobie przygotować projekt opinii Komisji, który 

następnie odczytał. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania w w/w sprawie. 

 

W wyniku braku uwag pan Przewodniczący zapytał kto jest za pozytywną opinią wykonania 

budżetu powiatu za 2016 r. oraz opinią w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu 

Powiatu. 
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Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie ocenili sprawozdanie z wykonania 

budżetu, opinia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

Udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 5 głosów, „ przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 1 głos (Krzysztof Hajdukiewicz).

  

Ad.6.Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Powiatu Opatowskiego za 2016 r. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Powiatu Opatowskiego za 2016 r. 

 

Wobec braku pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały 

pytając kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 6 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się‘’- 0 głosów. 

 

Pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

b) absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 2016 r. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 2016 r. 

 

Wobec braku pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały 

pytając kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały, 

który stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 5 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się‘’- 1 głos (Krzysztof Hajdukiewicz). 

 

c) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2017 – 2027. 
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Wobec braku pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały 

pytając kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 6 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się‘’- 0 głosów. 

 

d) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r. 

 

Wobec braku pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały 

pytając kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 6 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się‘’- 0 głosów. 

 

Pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia 

 

e) zmiany uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 

budżetu oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Opatowskiego za I półrocze roku budżetowego. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu oraz informacji 

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Opatowskiego za I półrocze 

roku budżetowego. 

 

O zabranie głosu poprosiła pani Zofia Rusak – Skarbnik Powiatu, która poinformowała, iż 

powstała nowa jednostka z zakresu kultury Powiatowe Centrum Kultury, Turystyki i Rekreacji 

w Opatowie w związku z tym będzie składać sprawozdanie z zakresu wykonania planu 

finansowego. 

Wobec braku dalszych głosów pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały pytając kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały, 

który stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
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Udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 6 głosów, „ przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

Ad.7. Sprawy organizacyjne. 

O zabranie głosu poprosiła pani Ewa Masternak – Sekretarz Powiatu, która omówiła sprawę 

budowy drogi S – 74 , a także poinformowała o przygotowanym projekcje stanowiska Rady 

Powiatu w Opatowie w sprawie wcześniejszej budowy drogi S – 74. Wspomniała również, iż 

zbierane są podpisy popierające petycję do Prezesa Rady Ministrów dotyczącą budowy drogi 

S – 74, o czym było mówione na poprzednim posiedzeniu komisji. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania w w/w sprawie. 

 

W wyniku braku pytań pan Przewodniczący zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu stanowiska w sprawie wcześniejszej budowy drogi S - 74. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

projekt stanowiska który stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 6 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się‘’- 0 głosów. 

 

W tym momencie wszedł na salę obrad pan Starosta (godz. 14:15). Od tej chwili posiedzenie 

toczyło się w obecności 7 – osobowego składu komisji. 

 

Pani Ewa Masternak korzystając z okazji, iż zebrała się komisja oświaty, sportu, zdrowia 

i pomocy społecznej oznajmiła, iż w dniu 30 czerwca br. wygasła umowa o pracę pani lek. 

med. Agnieszce Florek, która prowadzi punkt onkologiczny w budynku Szpitala Powiatowego 

w Opatowie. Pani Sekretarz poprosiła, aby komisja mogła wyrazić swoją opinie pozytywną 

lub negatywną w sprawie ewentualnego przedłużenia w/w umowy. Poinformowała, iż 

w 2016 roku przyjęto 22 pacjentów z czego do Świętokrzyskiego Centrum Onkologii 

w Kielcach na dalsze leczenie skierowano 142 osoby i koszt leczenia wyniósł 42 tys. zł. 

Natomiast w 2017 roku do 25 maja (gdyż nie zakończył się jeszcze okres rozliczeniowy 

trwający do końca czerwca) przyjętych zostało 171 pacjentów w tym 106 osób trafiło na 

leczenie do Kielc, a koszt leczenia wyniósł 30 tys. zł. Dodała, iż ze względu na duże 

zainteresowanie zwiększyła się liczba przyjęć pacjentów (trzy razy w miesiącu) Podobne 

punkty znajdują się również w innych powiatach jak: sandomierski, pińczowski, 

starachowicki, ostrowiecki, włoszczowski, buski, konecki oraz staszowski. Rejestracja 

w punkcje onkologicznym w Opatowie czynna jest w czwartki od godz. 9:00 do godz. 17:00. 

Pani Sekretarz dodała, iż wyniki badań które pacjenci mają wykonywane w Kielcach z terenu 
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powiatu opatowskiego są przywożone przez panią lek. med.  Florek i tym samym nie muszą 

ich osobiście odbierać. 

 

O głos poprosił pan Starosta, który omówił zalety przedłużenia umowy z panią lek. med. 

Agnieszką Florek. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze pytania w w/w temacie. 

 

Wobec braku dalszych pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie propozycję 

przedłużenia umowy pani dr med. Agnieszki Florek. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

sprawę. 

Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 7 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się‘’- 0 głosów. 

 

Wobec braku dalszych pytań pan Przewodniczący poinformował o przejściu do realizacji 

ostatniego punktu posiedzenia. 

 

Ad.8. Zamknięcie posiedzenia. 

Pan Przewodniczący podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął posiedzenie 

komisji. 

Na tym posiedzenie zakończono (godz. 14:35). 

 

Protokołowała: 

mgr Anna Ziarko 

Przewodniczący Komisji 

Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

/-/Tomasz Świątek 

 


